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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Na cestách už ako spomínal aj poslanec Tomko sa vyskytujú preliačiny, konkrétne aj na 
Štefánikovej ulici pri bytovke 1515, medzi tou bytovkou a materskou škôlkou  je tam 
možnože už vo výške 15 cm preliačina, predpokladám, že pod tým je asi buď nejaká 
vzduchová bublina alebo niečo. Podobné bolo kedysi na Ulici kutnohorskej až kým sa 
neroztrhol ten asfalt. Neviem, že chcel som sa len opýtať, že či sa monitorujú alebo či sa vie 
o týchto preliačinách na cestách, aby sa opravili skôr, než nejaké auto tam zapadne a sa 
poškodí.  
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, táto situácia sa monitoruje. Samozrejme riešia sa najmä havarijné stavy. Vzhľadom na 
to, že aj v jarnom období bolo prostredníctvom technických služieb urobených množstvo 
zásahov do komunikácii v meste, bolo to väčšinou formou vrecovaného asfaltu, materiál 
navrecovaný asfalt a v neskoršom období sa využívala aj drť, ktorá sa získala sfrezovaním 
cestných úsekov buď tu v meste alebo blízkom okolí. Takže vychádzame z tých možností, 
ktoré technické služby majú a vedia poskytnúť občanom, ale určite tento monitoring sa rieši, 
má ho na starosti príslušný zamestnanec technických služieb a za mesto to rieši v spolupráci 
s technickými službami pán Ing. Bogda.  
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